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ZÁPIS 

z 05. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Děčín konaného 

dne 25.04.2023 v zasedací místnosti tajemníka, Mírové nám. 1175/5, Děčín IV 
 

Přítomni: 

 

• Ing. Ondřej Smíšek – předseda  

• Ing. Bc. Tomáš Brčák 

• Radek Dvořák 

• David Pešťák 

• Ing. Vojtěch Nádvorník  

• Jan Sklenář 

• Petr Toncar, DiS. 

 

• Blanka Řešátková – zapisovatelka 

 

 

Navržený program zasedání kontrolního výboru: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Problematika zápůjčky knih Národní muzea 
4. Různé 
 

K bodu č. 3 byla přizvána ředitelka děčínského zámku, Ing. Miroslava Poskočilová 

 
 
Bod č. 1 programu – Zahájení 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Ondřej Smíšek, přivítal přítomné a zahájil zasedání 
ve 13:30 hod. Počtem přítomných členů byl kontrolní výbor usnášeníschopný.  
 
 
Bod č. 2 programu – Schválení programu 
 
Předseda kontrolního výboru, Ing. Ondřej Smíšek, seznámil přítomné členy s navrženým 
programem. Navržený program byl jednomyslně schválen. 
Hlasování: Pro: 7 

 
 
Bod č. 3 programu – Problematika zápůjčky knih Národní muzea 
 
Téma: Problematika zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku 
Pracovní skupina: Ing. Ondřej Smíšek a p. Jan Sklenář  
K problematice zápůjčky knih Národního muzea děčínskému zámku byla přizvána ředitelka 
děčínského zámku, Ing. Miroslava Poskočilová. 
Ing. Smíšek se dotázal, zda se všichni seznámili s písemností Ing. Poskočilové, ve které je 
informovala o skutečnostech, které předcházely rozhodnutí o ukončení smlouvy o výpůjčce knih 
od Národního muzea. Konstatoval, že zápůjčka by vypršela 04.06.2023. 
Kontrolní výbor diskutoval problematiku děčínského zámku, jeho ekonomickou náročnost, 
vynaložené finanční prostředky na jeho rekonstrukci vč. historické náročnosti využití prostor 
Zámku.  
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V neposlední řadě kontrolní výbor diskutoval problematiku již uskutečněného a proběhlého 
výběrového řízení na současnou ředitelku. 
Kontrolní výbor v návaznosti na proběhlou diskusi doporučuje radě města úpravu jmenovaní 
ředitelů příspěvkových organizací na dobu určitou, a to 6 let, jako tomu je u ředitelů základních 
škol. 
Hlasování: Pro: 7 

 
 
 
Ing. Smíšek pozval na jednání Ing. Poskočilovou k vyjádření se k dané problematice 
a po dohodě se všemi členy kontrolního výboru jí položil následující dotazy: 
- Zda budou nalezené knihy opět zpět zapůjčeny Zámku. 
- Informace k zapůjčenému majetku a depozitáři.  
- Informace k uložené pokutě za rekonstrukci ve výši 35 mil. Kč. 
- Informace k Dlouhé jízdě a veřejnému osvětlení. 
 
Ing. Poskočilová postupně reagovala na vznesené dotazy, a to následovně: 
Všechny nalezené knihy se odvezly koncem února do depozitáře v Terezíně a nyní se jedná 
o jejich navrácení, které dle sdělení Národního muzea by v tuto chvíli bylo neúspěšné, a to 
z důvodu závažného porušení zápůjční smluvních podmínek. V zájmu ředitelky je vyjednat 
osobním jednání navrácení knih zpět na děčínský zámek, kam svým původem patří. 
Konstatovala na základě vzneseného dotazu členem kontrolního výboru, zda jsou knihy 
zrestaurovány kvalitně, že knihy jsou zrestaurovány na základě restaurátorského záměru a 
Národní knihovna jej nerozporuje, že by došlo k poškození. Na závěr zkonstatovala, že 
prohlídkový okruh vede i knihovnou, která je zaplněna jinými knihami.  
 
Existují dva nabývací smluvní tituly: zápůjčka – zapůjčení majetku je zdarma, pronájem – za 
zapůjčený majetek se platí. Smlouvy jsou sepsány vždy na dobu určitou. Depozitář se 
v uplynulých letech, kdy byla covidová pandemie celý zrekonstruoval a přizpůsobil se 
klimatickým podmínkám vhodným pro uskladnění depozit. Zámek Děčín obdržel za úpravy 
poděkování a pochvalu od Národního památkového ústavu. 
 
K uložené pokutě nemá Ing. Poskočilová bližší informace, neboť zámek nebyl příjemce dotace, 
bylo to město. Z tohoto důvodu předseda kontrolního výboru sdělil, že tyto informace budou 
zjištěny do příštího zasedání. 
 
Dlouhá jízda je vyprojektovaná, je podaná žádost o dotaci, kdy město postoupilo do dalšího 
kola, informovala o investičních záměrech týkající se obnovy Dlouhé jízdy a restaurování 
Růžové zahrady.  
 
Ve 14:20 hod. odešli Ing. Miroslava Poskočilová a Petr Toncar. DiS.  
 
 
Bod č. 4 programu – Různé  
 
Ing. Nádvorník k dosud nedořešené problematice malých veřejných zakázek připravil k diskuzi 
doporučení pro zlepšení probíhajících vnitřních procesů na úřadě. K tomuto byli přizvání 
Ing. Petr Hodboď, vedoucí OSIT, a Ing. Věra Havlová, vedoucí oddělení OSIT. 
Dále se členy kontrolního výboru konzultovali možnou úpravu interních předpisů. Na základě 
proběhlé diskuse Kontrolní výbor doporučil změny v systému zadávání veřejných zakázek:  
 
Kontrolní výbor doporučuje zavedení systému E-ZAK už od hodnoty 50 tis. Kč bez DPH 
parametry soutěže budou vždy otevřená soutěž, a bude umožněno přímé oslovení 
min. 3 dodavatelů 
Hlasování: Pro: 6 
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Přítomní členové kontrolního výboru si stanovili, že další jednání kontrolního výboru se bude 
konat dne 23.05.2022 od 13:30 hod.  
 

Po vyčerpání všech bodů programu předseda Ing. Ondřej Smíšek zasedání v 15:15 hod. 

ukončil. 

 

Ing. Ondřej Smíšek  v.r. 

předseda KV ZM 

 

Zapsala: Blanka Řešátková 




